

# Notat fra styremøte 21.9.22

På Teams kl. 21.00 – 22.15

Til stede Kristin, Lisa, Anita, Mette og Eva.

Meldt forfall: Synne

## **Sak 46/22      Godkjenning av møtereferat fra 30.8. og 4.9.22**

På referatet fra 4.9. var det feil saksnummer, disse ble korrigert. Ellers godkjennes de to referatene.

## **Sak 47/22      Inspirasjonshelga 23.-25.9. - status**

Fredag:

- Ester Katrine har invitert til kjøretrening fredag kveld fra kl. 17.00. Det er 4 påmeldte ekvipasjer på dette.
- Sosial kveld fra kl. 19.00. Det er bare en familie på 3 som har meldte seg på dette, men vi regner vel med at de som deltar på kjøring også blir med på det sosiale.
- Eva har bestilt Lasagne så ordner vi med saft / kaffe i tillegg.
- Inga lager heste-Kahoot med spørsmål i forskjellig vanskelighetsgrad. Eva finner noen klubbgensere / t-skjorter som kan brukes som premie.

Lisa legger ut en påminnelse på Facebook, informerer om at det ikke er krav om egen hest og at hvis noen trenger skyss skal vi forsøke å hjelpe til med det.

Lørdag:

- «Hesteloppis» lørdag kl. 15.00 i hallen.
- Kristin har spurt Ulf om vi kan låne garasjen i hallen til kafe og loppemarked, men ikke fått svar. Garasjen er tom, så vi satser på at det går bra å være der. Vi må finne fram noen flere bord. Stoler har vi nok av på tribunen.

- Eva lager gulrotkake. Kristin sjekker om vi har kaffe og saft i hallen.

## **Sak 48/22      Sprangkurs 24.-25.9.22.**

- På listene er det påmeldt 10 ekipasjer, muligens kommet en til i dag(?). Foreløpig 9 stk. som har betalt.
- Mette har vært i hallen og vannet og harvet. Syns ikke det ble helt bra, så har meldt til Marte at banen er litt tørr så den bør harves og vannes før bruk.
- Har informert Marte om at før neste kurs gis medlemmene en ukes forsprang på påmelding – via e-post.

## **Sak 49/22      Dugnaden 15.10.22**

Flere i styret er borte og dette er samme helga som Oslo Horse show, men vi tar dugnad den helga likevel. Sett gjennom oppgavene vi satt opp i forrige møte:

- Vi tar bort trækking av banen ute. Ikke behov for det nå før vinteren.
- Legge inn rydding over alt.
- Ellers rydde litt over alt.
- Rydde hindermateriellet som kom fra Levajok så det blir litt lettere tilgjengelig. Det er så mye i hallen. Flytte noen av plastbommene opp til rideskolen? Noen av de nye medlemmene som rir på rideskolen som er interessert i sprang.
- Foreslå at alle tar med egen grillmat, så serverer klubben saft og kaffe. Eva kan ta med ved.

Saken legges ut på Facebook så prøver vi å finne noen som kan melde seg til oppgaver og som deler / oppfordrer / utfordrer andre medlemmer til å gjøre jobben sammen med seg. Kristin og Anita snakker med hver sine og spør om de kan «starte». Kanskje klarer vi å engasjere flere medlemmer til oppgaver på denne måten?

## **Sak 50/22      Andre aktiviteter utover høsten**

- Mette har lyst å ta ansvar for kostyme- / Halloween-hopp siste helga i oktober. Stor suksess i fjor!
- Tana vgs inviterer til «refleksskveld» en gang i månedsskiftet oktober / november.

- AC kurs 4.-6.11.22. Foreløpig 8 stk. påmeldte i tillegg til 4 andre som har meldt sin interesse.
- Kjørekurs 19.-20.11.22. Stor oppslutning om dette, snart venteliste. Mette tilbyr en av sine plasser ved behov.
- Vurderer «grunnleggende hovpleiekurs» i forkant av kjørekurset. Kursholder er også hovslager.

## **Sak 51/22      Økonomi**

Status på kontoen 214 589,50. Vi har foreløpig ikke sendt faktura for *Hopp og sprett-uka* eller *Helsesportsuka*. Vi har ikke fått faktura fra Tanahall i år. Anita etterlyser faktura fra Ulf.

Det er sendt inn søknad på om midler til å kjøpe 4-hjuling, kr 45 000,-. Om vi får midler er det krav om 50% egenandel. Klubben har penger på konto, men motforestillingen er at det ikke står i budsjettet og derfor heller ikke i avtalen med årsmøtet.

## **Sak 52/22      Stevner neste år?**

Vi søker kretsen om å få en helg rundt skoleslutt enten 17.-18.6. eller 24.-25.6. Vi argumenterer med at det først er da det er mulig å skaffe nok stallplasser til tilreisende. Eva sjekker hvilken helg som er ledig på skolen i juni, og melder fra til kretsen om ønsket dato.

## **Sak 53/22      Saker meldt på e-post / sosiale medier**

- Target Aid – VS info fra NIF om tilbud vi har mottatt fra Target Aid, så tar vi opp dette som sak på neste møte. Skal hjelpe idrettslagene med å skaffe sponsorer eller midler til ulike tiltak / satsinger.

Neste styremøte onsdag 26.10.22 på Teams kl. 21.00. Siste planlegging før kostymehopping.

Boftsa 21.9.22, Eva